
REUNIÓ COMISSIÓ SEGUIMENT PRESUPOSTOS PARTICIPATIUS 2017 
 
Data: 5 de novembre de 2019 
Hora: 19 hores 
Lloc: Sala Institucional Casa de la Vila 
 
Persones que assisteixen: 
Per part de l’Ajuntament: Gerard Garrido, Juan Carlos de la Torre, Mar Sempere, Jordi 
Sánchez, Salvador Serratosa, Àngel Acín, Oriol Parés, Anna Carruesco, Bartolomé 
Egea i Quima Gimbert 
 
Per part de les entitats: 
Salvador Urpí (Castellers de MiR) 
David García (Esports de muntanya) 
 
Ordre del dia: 
Estat d’execució dels projectes guanyadors dels pressupostos participatius 2017 

− Estat d’elaboració del protocol de funcionament de la nau cultural 
− Estat d’execució de la pista esportiva: calendari previst 

 
Desenvolupament sessió: 
Mar Sempere inicia la sessió exposant l’ordre del dia de la reunió. 
 
Estat d’elaboració del protocol de funcionament de la nau cultural 
Mar explica que en aquest moment s’ha de dissenyar el pla d’usos de la nau cultural. 
Per fer la planificació es quedarà amb les entitats que en faran ús perquè diguin quines 
són les seves necessitats i, posteriorment, les regidories de Ciutadania i Cultura 
concretaran la redacció dels convenis de cessió d’ús a cada associació. 
 
Pel que fa al servei de consergeria, l’accés es farà a través del pavelló i per tant se 
n’encarregarà el conserge del Miquel Poblet. També s’ha d’ultimar el servei de neteja 
de l’equipament. 
 
Salvador Urpí, dels Castellers, pregunta quin departament serà el referent per adreçar-
s’hi en cas de produir-se qualsevol incidència amb la utilització de l’espai i també vol 
saber si disposaran de claus quan no hi hagi conserge. 
 
El regidor d’Esports, Salvador Serratosa, respon que l’IME serà el departament de 
referència. Pel que fa a la consergeria, comenta que el pavelló només es tanca al mes 
d’agost i no durant tot el mes. Tot i així, si es donés el cas, es cobriria el servei de 
consergeria des de l’Ajuntament. 
 
Salvador Urpí comenta també que l’entitat castellera ha comprat una xarxa de 
protecció, però ha de ser l’Ajuntament qui la colli a la paret. A més s’haurien de posar 
unes barres paral·leles per assajar. Ells s’ofereixen a comprar-les i l’Ajuntament les 
hauria de col·locar. També tenen previst comprar un terra especial que consisteix en 
plaques de 1 x 0,50 m i vol saber si les podran guardar en alguna gàbia a dintre de la 
nau o apilades. 
 
L’Oriol Parés quedarà amb ell i amb el Jordi Juan per concretar el tema de la xarxa i 
les barres. Quant al terra, el regidor d’Esports diu que les poden deixar apilades a un 
costat de l’equipament. A més, diu que al pavelló hi ha un magatzem que utilitzen les 
entitats i que tenen pendent endreçar, per tant si fes falta més espai a alguna de les 
entitats que utilitzin la nau cultural es podria mirar d’utilitzar aquest magatzem. 



 
Queda pendent que es concedeixi la llicència d’activitat, previsiblement la propera 
setmana, perquè es pugui començar a utilitzar l’espai. Només quedarà enllestir el pla 
d’usos, signar els convenis amb les entitats i acabar de lligar el tema de la neteja. Cap 
a final de novembre podria estar tot llest. 
 
Estat d’execució de la pista esportiva: calendari previst 
Pren la paraula el tècnic d’urbanisme Oriol Parés i explica que el dia 8 d’octubre es 
van iniciar les obres de la pista esportiva i que el termini previst de durada és de 5 
mesos. Comenta que ja s’ha traslladat l’estació transformadora d’electricitat i ara s’ha 
de sol·licitar el descàrrec a l’empresa Endesa. Aquest tràmit condicionarà el termini 
d’acabament de les obres, ja que podran anar tirant tot el cablejat i avançar algunes 
parts del projecte, però no es podrà finalitzar fins que Endesa no faci el descàrrec i es 
pugui treure l’ET antiga. Quan se sol·liciti aquesta actuació caldrà anar insistint a 
l’empresa perquè no es demori molt. 
 


